



Hedmark Sau og Geit

Styremøte Hedmark Sau og Geit 07.04.10 Myklegard i Løten.

Sakliste

1. Valg av sekretær for dagen.
2. Evaluering av årsmøte og fagseminar
3. Orientering fra siste representantskapsmøte
4. HSG sitt framtidige arbeidsomfang og utvikling
5. Sekretærstillingen i HSG
6. Hvordan kan HSG best møte beitesesongen 2010?
7. Møteplan 2010
8. Eventuelt

Tilstede: Kjetil Granrud, Hege Brendryen, Øystein Sørby, Per Lindholdt og Nils Magnar Rom

Sak 1.

Valg av sekretær for dagen

Nils Magnar Rom

Sak 2.

Evaluering av årsmøte og fagseminar

Årets gjennomføring ble gjort forsvarlig innenfor saker meldt for årsmøtet.
Fremtidige årsmøter/fagseminar bør vurderes gjennomført lørdag og søndag.

Fagseminaret var greit gjennomført, skuffende med få oppmøtte geitefolk. Kanskje bør fremtidige fagseminar gjennomføres i et samarbeid med andre fylkeslag f.eks Oppland, mulig bør foredrag rettet mot geit forbeholdes til eks. geitedagene som er geitefolkets egen "happening"

Sak 3.

Orientering fra siste representantskapsmøte

Hadde omvisning i de nye lokaler, virker til å være veldig bra og inneha de fasiliteter som skulle trenges for å utføre den jobben som skal gjøres.

Ikke aktuelt med tilskudd til sekretær fra NSG, har kommet frem under behandlingen at Nortura har drevet forskjellsbehandling i forhold til sekretær til fylkeslaga.

323000 i underskudd på driftsbudsjettet, finansinntekter retter opp dette til et + på 125000 i årsresultat. Budsjett underskudd på ca 600000 for 2010.

Leders tale ok, men lite visjoner.

8.8 mill i overskudd etter salget av Parkveien.

Svikt i salgsinntekter på 500000 i 2009. Økning i avskrivninger fra ca 65000 i 2009

Ca 320000 i 2010.

Økning av kontingent på 100 kr, ble stilt forslag om 50% til fylkeslag og 50% til lokallag, falt mot styrets forslag om 50% til landslaget, 25% til fylkeslaget og 25% til lokallaget.

Sak 4.

HSG sitt framtidige arbeidsomfang og utvikling

Fremtidige ledermøter eller regionmøter?

Regionmøter bør forsøkes avholdt med noen punkter til diskusjon.

- Videreutvikle saueholdet i Hedemark
- Sikre utmarksbeite
- Organisering
- Positivitet i næringen

Dette videreføres på internsiden til styret for behandling, tar sikte på å utvikle dette og få dette ut til lokallagene og til en sluttbehandling på neste årsmøte.

Sak 5.

Sekretærstillingen i HSG

Leder har vært i møte med Nortura, krav om en person i 20% stilling. Dette er ikke innfridd å forsøkes forhandlet videre. En person har meldt seg som interessert etter utlysning.

Sekretæren bør være ansatt innen 1.mai, leder og nestleder har fra tidligere styrevedtak ansvar og myndighet for å få en avklaring her.

Sak 6.

Hvordan kan HSG best møte beitesesongen 2010

Nils Magnar redegjorde for møtet med miljøvernministeren vedrørende "Galven" tispa samt noen egne betraktninger om det som har skjedd.

- Fortsette samarbeidet med Hedmark Bondelag
- Vise støtte til de som får store problemer igjennom sesongen
- Påvirke rovdyrforliket
- Reduksjon av erstatninger, sende ut brev til lokallagsledere og be om en oversikt over de personer som har opplevd reduksjon i erstatninger og om disse aksepterer å bli kontaktet for nærmere samtale om sakene deres. Per har ansvar for oppfølging på dette og hvordan vi jobber videre med denne saken.

- Kurs for ettersøkshunder
- Forberedene møte med rovviltnemda og fylkesmannens miljøvernavdeling
- Evaluering av beitesesongen med rovviltnemda og fylkesmannens miljøvernavdeling

Sak 7.

Møteplan 2010

Hovedsakelig bruker vi ventrilo til styremøter, et fysisk møte i oktober kan være aktuelt. Felles styremøte med andre fylkeslag som det møtet som var i Stjørdal i fjor, avklaring av dato så tidlig som mulig. Jobbe med en innleder som kan gi et signal om hva vi gjør videre. Personer som kan være aktuelle er: Heidi Sørensen, Stein Lier Hansen tidl. dir DN

Sak 8.

Eventuelt:

Øystein Sørby:

Flytting av rovdyrsoner.

Brev er sendt til aktuelle parter, parlamentariske ledere i de politiske partiene på stortinget blant annet.

Kjetil Granrud:

Invitasjoner fra Bonde og Småbrukerlaget, har kommet sent og derfor vanskelig å kunne møte. Siste invitasjon 10.april møte i Sør Fron også som med arrangør, innholdet i dette finner ikke styret og kunne gi sin tilslutning til og ønsker derfor ikke sitt navnetrekk på listen over arrangører.

Møtet slutt 15.⁰⁰

Referent

Nils Magnar Rom